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Tisztelt Küldöttek! 
 
2020. május 8-i dátummal íródott beszámolónk a Nyugdíjasok Klubjainak Megyei Jogú Városi Szövetsége 
2019-ben végzett munkájáról kiküldésre került a Tisztelt Küldötteknek. 
 
Talán akkor még azt gondoltuk, hogy hamarosan lehetőség lesz a személyes találkozásra, és egymás között 
megvitatva – mint ahogy azt Kovács Irma küldöttünk is megírta – lebonyolíthatjuk. Sajnos a koronavírus 
még mindig közöttünk van, így óvatosságra, visszafogottságra, türelemre van szükségünk. Nem könnyű ez 
a mi korunkban és egészségi állapotunkban – ezen megjegyzésben magamból indulok ki. 
A májusi szakmai beszámolót, sok-sok észrevétellel, véleménnyel lehetne kiegészíteni, de ezt a szóbeli 
kiegészítésben terveztük az elnökség egyetértésével. 
 
Menet közben az eltelt időben a FEB elnöke, Dr. Gazsó Katalin jelezte az elnöknek és az 
elnökhelyetteseknek, hogy amíg a 2019. évről szóló mérleget és az azt minősítő beszámolót nem kapja 
meg, nem tudja a FEB gazdálkodásunkról a jelentését elkészíteni. Ezen kérését május végén teljesítettük 
(bár ezt megelőzően Ő már írásban tájékoztatta Önöket arról, hogy feladatát miért nem tudja teljesíteni).  
A problémánkat megoldandó egyeztetésre került sor azt követően, hogy a Kormány a Civil Szervezetek 
beszámolási kötelezettségét 2020. szeptember 30-ig kitolta. A szövetség gazdálkodásáról a szakmai 
beszámolójában kevés szó esett, ezért ezt szeretnénk az alábbiakban kiegészíteni: 
 
2019. évben összesen 3.603.000.- Ft forrással rendelkeztünk. Ebből 3.478.000.- Ft forgóeszköz a tavalyi  
2.768.000.- Ft-tal szemben. Egyéb bevételek összege, beleértve a klubokat is, akik nem önállóak (VTP, 
Városrészi önkormányzati támogatás és a szövetség részére az Idősügyi Tanács által biztosított támogatás) 
7.381.000.- Ft. 
Ebből a támogatások mértéke 6.545.000.- Ft, tagdíjbevétel 836.000.- Ft. (2020. januári nyilvántartásunk 
szerint a tagság létszáma: 1535 fő /vannak olyanok, akik több klubnak is tagjai/). 
Anyagi jellegű ráfordítás 148.000.- Ft, személyi jellegű ráfordítás összege 140.000.- Ft volt. 
Egyéb ráfordítások címszó alatt 6.275.000.- Ft-ot használtunk fel. Így az összes ráfordítás mértéke 
6.596.000.- Ft. A tárgyévi eredményünk 785.000.- Ft, melynek felhasználását erre az évre tervezzük. 
A 2019. évi mérlegből nyert adatok alapján ez az összeg áll a rendelkezésünkre, amikor ezt a beszámoló 
kiegészítést közzétesszük. 
 
Tisztelt Küldöttek! 
A 2019-ben végzett szövetségi munkáról van mit mondani. Az idei év ennél sokkal szerényebb lesz. A 
koronavírus jelenleg is korlátozza a tervezett programjaink végrehajtását a klubokban és a szövetség 
munkájában egyaránt. Mindannyiónknak hiányoznak a találkozások, a jó beszélgetések, az összejövetelek.  
A fiatalokat meghazudtoló lelkesedéssel próbáltunk lehetőséget találni arra, hogy erdőben, réten, iskola, 
egyház udvarán összejöjjünk. Ezek vagyunk mi. Ha nincs a közelünkben család – aminek több oka lehet –,  
törekszünk arra, hogy egymást támogassuk jó beszélgetésekkel, gondjaink, bajaink elbeszélésével, mert mi 
megértjük egymást. 
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Talán elszoktunk egy kissé a jó összejövetelektől, beszélgetésekről, finom főzésektől, kirándulásoktól, de 
van erőnk, energiánk és kitartásunk, hogy a vírusmentes jövőt, benne hátralévő életünket újra éljük. Ehhez 
valamennyiünknek kitartást, erőt, egészséget kívánunk. 
 
Végezetül valamennyi klubunknak, a vezetőségeknek és tagságnak egyaránt, továbbá elnökségünk és a 
FEB tagjainak mondok köszönetet a 2019. évben végzett munkájáért. 
 
Tisztelettel, őszinte szívvel köszönöm meg minden segítőnknek, támogatónknak az önzetlen, 
lelkiismeretes támogatást. Hálásak vagyunk a város vezetésének, hogy az idősek helyzetét lelkiismeretesen 
szívükön viselik. 
 
A 2020. év feladatait a januári évindító értekezleten elfogadtuk. Sok-sok jól bevált és kedvelt programot 
terveztünk, amelynek eddig a töredékét sem tudtuk megvalósítani. Várjuk a szebb napokat, hogy terveinket 
a hátralévő időszakban megvalósíthassuk. 
 
 
K e c s k e m é t, 2020. augusztus 3. 
 
 
        Szalókiné dr. Kis Katalin 
                                                                         elnök 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 


